
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 8/2016  Datum: 30. 5. 2016 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) O   

Augustinová Jana (Aug)  O Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

HOSTÉ : Jiří Ehl 
 
Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Územní studie Z11 a Z12 
4. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
5. Informace o stavbě dešťové kanalizace – stoky D a výústního objektu 
6. Oprava chodníku v Nádražní ul., další stavební akce 
7. Pořízení travní sekačky 
8. Koupě pozemku p. č. 956 v k. ú. Choltice – náhon k Chrtnickému rybníku 
9. Žádost o výpůjčku pozemku p. č. 273 (ZE) v k. ú. Choltice 
10. Zajištění pediatrické péče v zdravotním středisku v Cholticích (pediatr, nájem) 
11. Výběrové řízení na svozovou firmu 
12. Podpora publikace Anetka potřebuje pomoc 
13. Kulturní a sportovní akce 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad a zasedání 
30. 5., 6. 6, 20. 6. – pracovní porady zastupitelů městyse, Úřad městyse, od 18.30 hodin 
 
27. 6. – zasedání zastupitelstva, od 18 hodin, hostinec Na Hřišti 
14. 7. – zasedání zastupitelstva, od 18 hodin, hostinec Na Výsluní v Ledci 
 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Horák připomněl úpravu cesty – ulice v prostoru před domy paní A. Kulakovské, starosta 
přislíbil 
 
Ing. Málek – připomněl úpravu sakur v Nádražní ulici. Starosta odpověděl, že se práce na úpravě 
sakur zahájí, jakmile budou dokončeny terénní úpravy po výstavbě chodníku. 
Dále Ing. Málek poukázal potřebu úpravy habrového špalíru na hřbitově – navrhl, že úpravy by 
mohl provést bývalý zahradník Petr Boch. Starosta odpověděl, že situaci probere se stávající 
zahradnicí Ing. Lucií Koláčnou. 
Dále nanesl možnost vykoupení pozemku u obory na vybudování parkoviště pro zámek. Starosta 
odpověděl, že v rámci schvalování nového územního plánu zde památkáři s vybudováním parkoviště 
nesouhlasili, stejně tak i vlastníci pozemků. 



 
D. Minařík se dotázal, zda by nebylo možné nainstalovat odpadkové koše v prostoru Chrtnického 
rybníku. Starosta odpověděl, že koše byly nakoupeny, ale neví, zda byly již všechny nainstalovány – 
probere se zahradnicí. 
 
Ing. Fižová upozornila na situaci ohledně úklidu listí z pozemku paní McKay, kdy se jedná o 
rozšíření služeb oproti minulosti, kdy se spadané listí pouze odváželo (shrabání si paní McKay 
prováděla sama); nyní by městys měl zajišťovat i shrabání a odvoz. 
 
Ing. Havlík konstatoval, že bylo zahájeno asfaltování ulice Severní a vyjádřil spokojenost obyvatel 
této ulice s průběhem prací. 
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek.  
 
add 3. Územní studie Z11 a Z12 
Na pracovní poradu se dostavil pan Jiří Ehl, jeden z vlastníků pozemků v prostoru územní studie 
Z11 a Z12 a nastínil problémy se zpracovaným návrhem této studie, kdy dva vlastníci pozemků 
nesouhlasí s navrhovaným vedením kanalizace. Jedná se i o problém spádu, kdy vyústěni do 
kanalizační stoky v Nádražní ulici nevychází výškově. Ing. Málek navrhl, že vyřešit tuto situaci by 
šlo vést kanalizační stoku po obecních pozemcích vedle Struhy pod silnicí, kde jsou připraveny 
roury a napojit ji do kanalizační sítě na louce Ve Starých. Pan Ehl na to odpověděl, že tím se stavba 
kanalizační sítě značně prodraží a předvedl zastupitelům svůj návrh – rozšířit studii o část území 
Z22 (asi o třetinu) a umožnit tu výstavbu rodinných domů. Současný územní plán v tomto území 
počítá pouze s občanským vybavením se specifickým využitím. Po menší diskuzi zastupitelé vyjádřili 
většinový souhlas se zmenšením tohoto území a při projednávání změn územního plánu po letech se 
pokusí toto vyjednat s památkáři. Prozatím byl starosta městyse pověřen konzultací s památkovým 
ústavem. 
 
add 4. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
Starosta informoval o průběhu stavby v ulici Severní, kde 30. května byla položena první vrstva 
asfaltu; druhá by měla být položena 31. května a 3. června by mělo dojít k předání stavby městysi. 
 
add 5. Informace o stavbě dešťové kanalizace – stoky D a výústního objektu 
Starosta informoval o stavbě, kde stavba probíhá od potoka směrem k obci – práce probíhají dle 
harmonogramu. 
  
add 6. Oprava chodníku v Nádražní ul., další stavební akce 
Chodník v Nádražní ulici je téměř dokončen, opravuje se vodovodní řad v prostoru křižovatky 
směrem na Hlásek (u domů čp. 209 a 219), poté bude oprava dokončena. 
 
V rámci kontroly krajské hygieny v Zámecké restauraci bylo zjištěno, že opětovně vlivem vlhka 
opadávala omítka – na základě připomínek této kontroly by mělo dojít k obložení stěn v prostoru 
skládku. 
 
Kromě této akce bylo nutno opravit kanalizační přípojku z úřadu městyse, kde došlo k jejímu 
ucpání. 
 
add 7. Pořízení travní sekačky 
Městys zakoupil novou travní sekačku, která nahradí již vysloužilou sekačku pořízenou v roce 2005, 
a sekačku traktůrek, jež byla převedena od Slavoje. Pořizovací cena byla 188 tisíc korun, pro 
jednoduché ovládání ji budou mimo jiné využívat dvě stálé pracovnice městyse. 
 
add 8. Koupě pozemku p. č. 956 v k. ú. Choltice – náhon k Chrtnickému rybníku 



Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových městysi nabídl koupi náhonu k Chrtnickému 
rybníku, celkem za 6 tisíc korun. Po delším jednání se konečně městys stane majitelem tohoto 
pozemku. 
 
add 9. Žádost o výpůjčku pozemku p. č. 273 (ZE) v k. ú. Choltice 
O pronájem pozemku p. č. 273 (ZE) v k.ú. Choltice znovu požádala současná uživatelka pozemku – 
pozemek využívá pro pastvu koní. Zastupitelé se dohodli na výpůjčce na 2 roky. 

 
add 10. Zajištění pediatrické péče v zdravotním středisku v Cholticích (pediatr, nájem) 
Starosta zastupitelům oznámil, že dětská lékařka MUDr. Richterová končí svoji činnost a k 
30. červnu odchází do důchodu. Přeloučská poliklinika má zájem dále vést v Cholticích dětskou 
ambulanci a jedná s MUDr. Kosovou. O dětskou ambulanci a zajištění jejího chodu by tak městys 
neměl přijít. Zároveň se podařilo dojednat i zde zvýšení nájmu – všechny zdravotnické instituce tím 
budou mít nájem shodný. 
 
add 11. Výběrové řízení na svozovou firmu 
Starosta informoval zastupitele o uzavření smlouvy s Rozvojovou agenturou Pardubice ohledně 
zajištění výběrového řízení na svozovou firmu; první jednání proběhne ve středu 1. června od 16 
hodin. Proběhla znovu diskuze ohledně podmínek pro slevy z poplatku za svoz komunálního 
odpadu. 
Starosta zároveň informoval předsedu Svazku obcí Přeloučska – starostku Přelouče paní Irenu 
Burešovou – o záměru městyse vypsat výběrové řízení na novou svozovou firmu a případném dalším 
členství městyse ve svazku, pokud bude vybrána jiná firma než SOP. 
David Minařík upozornil na špatnou práci svozové firmy, kdy jej upozornila jedna z občanek, že 
viděla, jak všechny kontejnery tříděného odpadu byly sesypány do jednoho auta. Starosta 
odpověděl, že k třídění dochází pak na třídičce odpadu. 
 
add 12. Podpora publikace Anetka potřebuje pomoc 
Starosta přečetl dopis jedné z neziskových organizací s žádostí o příspěvek na publikaci Anetka 
potřebuje pomoc – za případnou finanční podporu by městys obdržel nějaké výtisky. Zastupitelé 
odmítli s tím, že přispějeme raději v našem regionu.  
 
add 13. Kulturní a sportovní akce 
Zhodnocení: 28. 5. dětský den – škoda deště, proběhl také jarní turnaj ve volejbale, kterého se 
zúčastnilo 10 mužstev 
4. 6. Cyklozávody – start v Cholticích (orientační závod dvojic) 
11. 6. Řemesla na zámku 
11. 6. Turnaj v kopané – přípravky U 10 
12, 6. Turnaj v kopané – přípravky U 8 
17. 6. Festival komorních a chrámových sborů 
18. 6. Turnaj v kopané – mladší žáci 
2. 7. Pivní slavnosti 
15. 7. Pouťové fotbalové odpoledne 
O prázdninách také bude Memoriál Karla Kabeláče – fotbal. 
 
Nebude pořádán Memoriál Václava Handlíře v nočních útocích, nahradí je zřejmě menší hasičská 
soutěž, pořádána bude asi 8. července 
 
 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


